

Informacja dotycząca przetwarzania danych osobowych

Niniejszym oświadczam, że zostałem/zostałam poinformowany/poinformowana o tym, że:

1. administratorem moich danych osobowych będzie Mariusz Bogdański, Hidenburgstr. 13, 26757 Borkum

2. moje dane osobowe będą przetwarzane na podstawie artykułu 6 ustępu 1 litera a) ogólnego rozporządzenia o ochronie danych, tj. na podstawie wyrażonej przeze mnie zgody;

3. moje dane osobowe będą przechowywane do chwili wycofania przeze mnie zgody na przetwarzanie moich danych osobowych;

4. posiadam prawo do żądania od administratora dostępu do danych osobowych mnie dotyczących, ich sprostowania, usunięcia lub ograniczenia przetwarzania a także prawo do przenoszenia danych;

5. posiadam prawo cofnięcia zgody na przetwarzanie danych osobowych w dowolnym momencie, bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem; prawo cofnięcia zgody może być wykonane przez oświadczenie złożone administratorowi wysłane na adres e-mail marbog1@hotmail.com

6. posiadam prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego w związku z przetwarzaniem moich danych osobowych;

7. podanie przeze mnie danych osobowych jest dobrowolne;

Hereby, I declare that I have been informed that:

1. The administrator of my personal data will be Mariusz Bogdański, Hidenburgstr. 13, 26757 Borkum.
2. My personal data will be processed on the basis of Article 6(1)(a) of the General Data Protection Regulation, i.e., based on my consent.
3. My personal data will be stored until I withdraw my consent to the processing of my personal data.
4. I have the right to request from the administrator access to my personal data, its rectification, deletion, or restriction of processing, as well as the right to data portability.
5. I have the right to withdraw consent to the processing of personal data at any time, without affecting the lawfulness of processing based on consent before its withdrawal; the right to withdraw consent can be exercised by a statement sent to the administrator via email at marbog1@hotmail.com.
6. I have the right to lodge a complaint with a supervisory authority in connection with the processing of my personal data.
7. Providing my personal data is voluntary.

Hiermit erkläre ich, dass ich darüber informiert wurde, dass:

1. Der Verantwortliche für meine personenbezogenen Daten Mariusz Bogdański, Hidenburgstr. 13, 26757 Borkum sein wird.
2. Meine personenbezogenen Daten auf Grundlage von Artikel 6 Absatz 1 Buchstabe a) der Datenschutz-Grundverordnung, d.h. auf Grundlage meiner Einwilligung, verarbeitet werden.
3. Meine personenbezogenen Daten bis zum Widerruf meiner Einwilligung zur Verarbeitung meiner personenbezogenen Daten gespeichert werden.
4. Ich das Recht habe, vom Verantwortlichen Zugang zu meinen personenbezogenen Daten, deren Berichtigung, Löschung oder Einschränkung der Verarbeitung sowie das Recht auf Datenübertragbarkeit zu verlangen.
5. Ich das Recht habe, meine Einwilligung zur Verarbeitung personenbezogener Daten jederzeit zu widerrufen, ohne die Rechtmäßigkeit der aufgrund der Einwilligung bis zum Widerruf erfolgten Verarbeitung zu beeinträchtigen; das Recht auf Widerruf der Einwilligung kann durch eine an den Verantwortlichen gesendete Erklärung an die E-Mail-Adresse marbog1@hotmail.com ausgeübt werden.
6. Ich das Recht habe, eine Beschwerde bei einer Aufsichtsbehörde im Zusammenhang mit der Verarbeitung meiner personenbezogenen Daten einzureichen.
7. Die Angabe meiner personenbezogenen Daten freiwillig ist.